
    
      Fig. 3 
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        Presentation of seismic lines performed by EDF for this study with location of well and reprocessed ancient seismic data.

         Présentation des lignes sismiques réalisées par EDF pour cette étude avec l’emplacement des puits et les données sismiques antérieures retraitées.

      

    

  
    
      Fig. 5 
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        Time-depth chart used to convert seismic lines from oil drilling with Eqs. (1) and (2), derived from the Table 2.

        Loi temps-profondeur utilisée pour convertir les lignes sismiques à partir des forages pétroliers avec l’équation 1 et l’équation 2.

      

    

  
    
      Fig. 7 
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        (A) and (B) correspond to seismic lines interpreted and uninterpreted with horizons layers and faults along sections 21-CR-104, and 21-CR-101b - 81-SE-3 transect, respectively. Locations of the seismic lines on the geological map (Supp. Mat. 3). Vertical scale is expressed in second two-way travel (TWT) and horizontal scale is in meter (m), The horizontal/vertical scale has been respected. See cross section on Supplementary material 3.

        (A) et (B) correspondent aux lignes sismiques interprétées et non-interprétées avec des couches d’horizons et des failles le long des sections 21-CR-104, et 21-CR-101b - 81-SE-3 transect, respectivement. Localisation des lignes sismiques sur la carte géologique. L’échelle verticale est exprimée en secondes temps double (TWT) et l’échelle horizontale est exprimée en mètres (m). L’échelle horizontale/verticale a été respectée.

      

    

  
    
      Fig. 10 
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        3D structural models illustrating major tectonic events leading to the formation of the NCFS from the Carboniferous to the present. P.A: Puygiron syncline, C.S: Couijanet Syncline, D.A: Donzère Anticline, A.f: Alba fault, D.f : Donzère fault, Pt. f: Pontet de Couloubre fault, LR.f: La Rouvière fault M.f: Marsanne fault.

        Principaux événements tectoniques ayant conduit à la formation du NCFS depuis le Carbonifère jusqu’à l’actuel. P.A: Synclinal de Puygiron, C.S: Synclinal de Couijanet, D.A: Antilcine de Donzère, A.f: faille d’Alba, D.f : faille de Donzère, Pt. f: faille du Pontet de Couloubre, LR.f: Faille de La Rouvière M.f: Faille de Marsanne.
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